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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány utazó gyógypedagógusra lenne szükség?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/9151-es számú kérdésemben az utazó gyógypedagógusok száma felől érdeklődtem, hogy 
hogyan alakult a foglalkoztatásuk az elmúlt 10 évben.

Rétvári Bence államtitkár úr válaszában tájékoztatott, hogy az utazó gyógypedagógusi hálózatok 
szabályozásának előkészítése 2014-ben kezdődött el és a törvényi keretszabályozások pontosítása 
2015 januárjában lépett hatályba, ezért az eltelt idő rövidsége miatt a statisztikai adatok nem 
reprezentatívak.

A fentiek tükrében szeretném megkérdezni Miniszter urat, hogy hogyan alakult a szabályozás, azaz 
2015 januárja óta, 2020 januárjáig a közintézményekben foglalkoztatott utazó gyógypedagógusok 
száma?

Hány utazó gyógypedagógusra lenne szükség, hogy teljesen lefedjék a rendszert országosan, hány 
betöltetlen pozíció van jelenleg?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. 02. 27.
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